




Sołtys poddał porządek obrad pod głosowanie. Porządek obrad w wyniku głosowania został 
przyjęty jednogłośnie. 
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3. Wybór Komisji Skrutacyjnej
Przewodniczący podał kandydaturę Pana Jerzego Ostrożańskiego, Pana Marka 
Machnika, Pana Jerzego Rajpolta oraz Pana Aleksandra Szotę. W wyniku głosowania 
kandydatury zostały przyjęte jednogłośnie.

4. Wybór Sekretarza Zebrania.
Przewodniczący zebrania podał kandydaturę na sekretarza zebrania Pana Krzysztofa 
Seweryna z polecenia Urzędu Gminy Zabierzów. Zostało przeprowadzone głosowanie: 
jednogłośnie kandydatura została przyjęta (nikt nie głosował przeciwko, nikt nie 
wstrzymał się od głosu).

5. Wybór Komisji uchwal i wniosków
Sołtys podał kandydaturę Pani Agnieszki Szumiec oraz Pana Piotra Urbanika. W 
wyniku głosowania kandydatury zostały przyjęte jednogłośnie.

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania.
Sołtys sołectwa Zabierzów poddał protokół z poprzedniego zebrania pod głosowanie. 
,,Za" opowiedziały się 82 osoby, przeciw - O, wstrzymały się 3 osoby.

7. Opinia mieszkańców na tem11t planowanej inwestycji otwarcia kasyna na ul. 
Niecałej w Zabierzowie.
Pani Marta Połońska poproęiła o zabranie głosu Pana P. K. - reprezentującego firmę, 
która zamierza otworzyć kasyno w Zabierzowie. Pan P. K. przedstawił informacje 
dotyczące kasyno, lokalizacji, dlaczego zdecydowano się na otwarcie Kasyna w 
Zabierzowie, poruszył kwestię bezpieczeństwa oraz zasad wstępu do kasyna. Po 
przedstawieniu informacji dotyczących kasyna mieszkańcy zadawali zapytania.

Mieszkaniec zapytał czy kasyno będzie posiadać koncesję na alkohol. Pan P. K. 
odpowiedział, że tak. 

Mieszkaniec zapytał o pochodzenie kapitału i ile mniej więcej kasyna ma dziennie 
klientów. Pan P. K. przekazał, że kapitał jest w stu procentach polski, a klientów jest 
kilkanaście na dzień. 

Mieszkanka zapytała o dokładne położenie kasyna, kwestię parkingu oraz o kwestię 
podatków. Pan P. K. odpowiedział, że parkowanie samochodów będzie miało miejsce 
tylko na terenie kasyna, podatki za nieruchomość będą odprowadzane do Gminy, a za 
hazard do Skarbu Państwa. 
Sołtys zapytał, że skoro Spółka chciałaby ulokować kasyno na ul. Działkowej, a 
mieszkańcy domagają się budowy chodnika na ul. Działkowej, to czy Spółka starająca 
się o kasyno wspomogłaby finansowo budowę chodnika? Pan P. K. odpowiedział, że 
nie ma pełnomocnictwa do wypowiadania się w kwestii 
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4. Współorganizacja z gminną biblioteką konkursu wiedzy o Zabierzowie dla
uczniów Szkoły Podstawowej - 1 500,00 zł

5. Dofinansowanie wyjazdów wypoczynkowo-szkoleniowych dla dzieci i
młodzieży AP Kmita w okresie wakacji- 10 000,00 zł

6. Współorganizacja z SCKiPGZ wypoczynku wakacyjnego dla dzieci i
młodzieży z terenu Zabierzowa pod tytułem „Wakacje ze Świętym
Franciszkiem" - 1 O 000,00 zł

7. Współorganizacja z SCKiPGZ zajęć dla uczniów młodszych z Zabierzowa w
okresie ferii i wakacji - 6 000,00 zł

8. Współorganizacja z SCKiPGZ zajęć dla uczniów starszych z Zabierzowa w
okresie ferii i wakacji - 6 000,00 zł

9. Działalność Klubu Seniora- 15 000,00 zł
10. Współorganizacja przeglądu chóru i koncertu na terenie Gminy oraz

prezentacja klubu „Voci di san Francesco" w innych rejonach Polski -
12 000,00 zł

11. Dni Zabierzowa i wydarzenia kulturalne - 31 000,00 zł
12. Zakup monitora interaktywnego oraz oprogramowania wraz z laptopem dla

Szkoły Podstawowej - 15 000,00 zł
13. Zakup i montaż koszy na śmieci-12 383,00 zł
14. Współorganizacja orszaku Trzech Króli-2 000,00 zł
15. Współpraca z biblioteką„pod Aniołem", zakup książek, systemu

bibliotecznego, organizacja warsztatów dla dzieci i dorosłych- 4 000,00 zł
16. Wykonanie projektu oświetlenia przy ul. Rodziny Poganów (nr 66 64 i dalsze)

-8 000,00 zł

Mieszkanka zadała pytanie dotyczące propozycji nr 2, dlaczego koszt nie leży po 
stronie Gminy Zabierzów. Sołtys odpowiedział, że finansując wykonanie projektu z 
funduszu sołeckiego jest pewność, że zostanie on wykonany, a budżet Gminy tego nie 
gwarantuje. 

Mieszkanka zadała pytanie dotyczące propozycji nr 12, dlaczego to zadanie nie leży 
po stronie Gminy Zabierzów. Sołtys odpowiedział, że Dyrekcja Szkoły Podstawowej 
złożyła wniosek o takie środki -Przewodniczący Zebrania odczytał wniosek Pani 
Dyrektor. Mieszkanka zaproponowała, by przeznaczyć tę kwotę na OSP lub Klub 
Seniora. Mieszkanka zapytała dlaczego nie było to wykonane podczas budowy szkoły. 
Mieszkaniec odpowiedział, że regularnie zakupuje się takie przedmioty z funduszu 
sołeckiego. Mieszkanka zapytała, dlaczego nie z budżetu Gminy. Pani Wójt 
odpowiedziała, że budżetu nie brakuje na taki zakup, ale jest to regularna praktyka 
dyrektorów szkół, by prosić o to sołectwa. 

Pani B. G. zapytała Sołtysa o propozycje nr 2, dlaczego nie poinformował Rady 
Sołeckiej o tej kwocie. Przewodniczący Zebrania przekazał, że gdy podczas 
rozmów z Radą Sołecka nie znał kwoty wykonania projektu więc nie chciał udzielać 
fałszywych informacji. 

Mieszkaniec zapytał kto zarządza boiskami. Pani Wójt odpowiedziała, że zależy to od 
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boiska. Podała przykład, że orliki administruje OSIR, część boisk Sołtysi, część 
Gmina Zabierzów, a część kluby piłkarskie. 

Mieszkanka zapytała czy boisko przewidziane w pkt. nr 2 będzie ogólnodostępne. 
Pani Wójt odpowiedziała, że zależy to od tego, kto będzie administrował boisko. 
Sołtys dodał, że boisko powinno służyć AP Kmita Zabierzów, ale powinno być też 
dostępne dla mieszkańców. 

Mieszkaniec zapytał, dlaczego działka, na której ma powstać boiska ma obszar 4ha, a 
powstanie tylko jedno boisko. Sołtys odpowiedział, że część działki jest podmokła i 
nie nadaje się na stworzenie dodatkowego boiska. Pan T. Z. dodał, że AP Kmita 
Zabierzów korzysta z kilku boisk na terenie Gminy Zabierzów, a z uwagi na 
liczebność AP Kmita Zabierzów, w olaesie letnim ciężko jest pogodzić wszystkie 
grupy wiekowe, by boiska były także ogólnodostępne. Mieszkanka zapytała dlaczego 
boisko od godziny 17:00 do godziny 21:00 jest dostępne tylko dla AP Kmita 
Zabierzów. Pan T. Z. odpowiedział, że każde obiekty są przez kogoś zarządzane na 
odpowiednich warunkach, co przekłada się na ograniczenie w ogólnej dostępności o 
każdej porze obiektów sportowych. Zauważy!, że inwestycja w nowe boiska jest 
niezwykle ważna i jest to jedyna działka gdzie może zostać zrealizowana. 

Przewodniczący Zebrania pod glosowanie wniosek, by w jednym głosowaniu przegłosować 
wszystkie propozycje podziału funduszu sołeckiego statutowego. W wyniku glosowania 
propozycja Sołtysa została przyjęta 72 glosami „za", 5 przeciw, 7 głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący Zebrania poddał propozycje podziału funduszu sołeckiego statutowego pod 
glosowanie. W głosowaniu 79 osób głosowało „za", nikt nie glosował przeciwko, 7 osób 
wstrzymało się od głosu. 
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11. Zgłaszanie propozycji zadań do realizacji z budżetu gminy na 2024 r.

Przewodniczący Zebrania przedstawi! następujące propozycje zadań do realizacji z
budżetu Gminy na 2024 rok:

I. Wykonanie dojścia pieszego na Rynek od ul. Szkolnej
2. Zakup działki na ul. Kolejowej naprzeciwko plebanii
3. Budowa przychodni zdrowia na rynku
4. Zakup działki 292/2
5. Wykonanie koncepcji ścieżek rowerowych do szkól
6. Zagospodarowanie ogródka przyszkolnego przy szkole na ul. Kolejowej

według projektu
7. Remont zabytkowej kapliczki przy ulicy Krakowskiej
8. Zakup i zasadzenie choinki na rynku
9. Przejęcie drogi bocznej od ul. Śląskiej do posesji nr 112a, 112b, 112d
1 O. Przejęcie ścieżki od ul. Kalwaryjskiej do ul. Zawiłej
11. Wykonanie zatok postojowych na os. Sienkiewicza
12. Budowa chodnika na ul. Myszala
13. Remont ul. Zawiłej - położenie naldadki przy wzmocnionej skarpie
14. Wykonanie nakładki bitumicznej na ul. Spokojnej bocznej
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14, Podjęcie uchwały w sprawie działań na rzecz budowy ośrodka zdrowia w 

Zabierzowie. 

<iii 

(uchwala nr 10/2023) 

Sołtys poinformował, że jest wykonany projekt budynku Ośrodka Zdrowia przy rynku 

w Zabierzowie na dz. nr 141/21 w Zabierzowie. Dodał, że aby rozpocząć prace 

inwestycyjne, znaleźć fundusze na ten cel warto powołać zespół ds. budowy ośrodka 

zdrowia, który wspólnie z Panią Wójt ma podjąć działania na rzecz budowy ośrodka 

zdrowia i doprowadzić do jego realizacji. 

Sołtys zaproponował, by w składzie zespołu znalazły się następujące osoby: Pan 

Aleksander Szota, Pan Wiesław Cader, Pan Jerzy Cywicki, Pan Edmund Dąbrowa

wymienione osoby wyraziły zgodę. Przewodniczący Zebrania poddał skład zespołu i 

rodzaj działania w tej sprawie pod głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 25 

osób, nikt nie głosował przeciw, jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

15. Podiecie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa poprzez budowę przejść

dla pieszych.

(uchwala nr 11/2023)

Przewodniczący zebrania poinformował, że należy wykonać przejścia dla pieszych na 

ul. Cmentarnej, Kolejowej (przy szkole), przy dworcu PKP, Sportowej przy AP Kmita 

Zabierzów, wykonać doświetlenie przejścia dla pieszych przy placu zabaw na ul.

Rodziny Poganów, na DK między Spokojną a Konwaliową oraz Krakowskiej obok 

Grass. Sołtys dodał, że uchwała ta po przyjęciu została by przedłożona Zarządowi

Dróg Powiatu Krakowskiemu, Radzie Powiatu, Wójtowi Gminy i Dyrekcji Generalnej 

Dróg Krajowych i Autostrad. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 23

głosami za, nikt nie głosował przeciw, dwie osoby wstrzymały się od głosu.

16. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia części działki ewidencyjnej nr 58

położonej w Zabierzowie.

(uchwala nr 12/2023)

Przewodniczący Zebrania poinformował o wniosku PUK Zabierzów u użyczenie dz. 

nr 58 na montaż silosów, w celu magazynowania soli dla zimowego utrzymania dróg. 

Po przeanalizowaniu tematu oraz ewentualnych pozytywnych i negatywnych skutków 

użyczenia działki dla PUK, Sołtys poddał uchwałę pod głosowanie. W wyniku

głosowania za przyjęciem uchwały głosowało 7 osób, przeciwko 16 osób, 5 osób

wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została podjęta.

17. Informacja na temat problemów z koszeniem i utrzymaniem działek gminnych. 

Przewodniczący zebrania przekazał, że jest w kontakcie z firmami i osobami

odpowiedzialnymi za koszenie traw na terenie Zabierzowa. Poinformował, że część 

działek kosi Pan S., część PUK Zabierzów. Oznajmił, że otrzymuje skargi od 

mieszkańców dotyczących koszenia traw przez PUK Zabierzów, jako przykład podał 

niedostateczne zaniedbany park przy sklepie Biedronka.
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